
 

 

Fråga till Karsten Bjärbo (KD), ordförande äldre- och omsorgsnämnden 

 

2014 fastställdes Sigtuna kommuns Äldreomsorgsplan för 2016-2025. Den togs fram 

av en parlamentarisk grupp som tillsammans med förvaltningen arbetade fram planen. 

När den togs fram så fick den positiv uppmärksamhet av både äldre invånare, 

pensionärsföreningar och ideella föreningar. Den har tyvärr pausats och har inte 

reviderats på sådant sätt som beslutades. Äldreomsorgsplan är välskriven, betydelsefull 

och en ambitiös plan. Äldreomsorgsplanen är en väldigt viktig kommunikationsväg. 

Genom den kommuniceras hela äldre- och omsorgsplanen till invånarna. Det är väldigt 

positivt. Vid revidering ska invånarna få vara med och tycka till.  

 

Min fråga till Karsten Bjärbo är: 

- Finns det plan på att Äldreomsorgsplanen kommer revideras under denna 

mandatperiod?  

 

För Socialdemokraterna i Sigtuna kommun, 

Gunilla Johansson 

 


